

## 「作鄰舍」印尼短宣 "To be a neighbor" Indonesia Short-term Mission Trip – September 2025

(K-PACT Canada Mission Association 主辦)

日期 Date: 2025年9月8日至22日 September 8th to 22nd, 2025

(departure from Van. Sunday night Sept. 7<sup>th</sup>; return back arrival in Van. Sept. 22<sup>nd</sup> night)

行程 Itinerary: (暫定 TENTATIVE) details to be finalized

Sept 9th 到達耶加達國際機場轉機往泗水 – Arrival in Jakarta, transfer flight to Surabaya East Java

- 瑪琅 Malang / 東爪哇 East Java: HOPE Ministry Malang 青少年中心 "House of Peace";
   山區鄉村未得之民兒童事工 Children Ministry among Tengger UPG in Mountain Villages;
   南瑪琅鄉村兒童事工 Children Ministry Learning Center in Sidoasri Village South Malang;
- 西加坤甸 Pontianak, W. Kalimantan: 坤甸福音自傳教會 (GKNI Church); 喜悅基督教學校 (Joyful School) in Pontianak; Batang Tarang Christian Centre 「西加巴當塔朗基督徒中心」 (BTCC); visit unreached people in villages 探訪鄉村未得之民;

Sept 22<sup>nd</sup> 飛往耶加達國際機場轉機回程加拿大 Return flight from Jakarta International Airport

目的: 認識世界最多穆斯林的印尼, 學習向未得之民作鄰舍宣教, 探討有目標策略的宣教機會/模式, 參加宣教事工。 **Purposes:** To gain a better understanding of Indonesia as the most populated Muslims country; to explore strategic missionary models and opportunities in reaching out to the Unreached People Groups as neighbors.

費用: 短宣費用 USD1,400.00, 包括印尼短宣期内所有住宿, 飲食, 陸路交通及各項事工費用。

(參加者在出發前可用捐獻方式以現金/支票支付 K-PACT Canada Mission Association, 並獲發扣稅收據。)

- 參加者須各自負責訂購 9 月 9 日到達耶加達 CGK 國際機場和 9 月 22 日離開耶加達的機票。
- K-PACT Canada 將安排團隊三程內陸班機:耶加達往泗水,泗水往坤甸,坤甸往耶加達;
   參加者短宣費用已包括三程內陸機票。

(持加拿大護照入境印尼停留 30 天之内不用預先申請旅遊簽證,參加者需自行購買旅遊保險。)

**Costs**: STM fees <u>US\$1,400.00</u> including food and lodging, transportation, and STM ministry expenditures in Indonesia. This payment can be a donation made to K-PACT Canada Mission Association in cash or by cheque before the STM trip to receive a receipt for tax purposes.

- Each participant will be responsible for own arrangement of international flights arriving in (CGK) Jakarta International Airport on September 9<sup>th</sup> and departure on September 22<sup>nd</sup>.
- K-PACT Canada will make 3 domestic flights arrangement as a team Jakarta to Surabaya, Surabaya to Pontianak, Pontianak to Jakarta; the costs for these 3 domestic flights will be covered by the STM fees of each participant.

(Canadian passport holders will be able to have a 30-day free single-entry Visa on Arrival (VOA) to enter Indonesia. Each participant is responsible for own travel insurance coverage.)

印尼耶加達國際機場入境者須繳交 <u>US\$35</u> 現金簽證費用。 <u>US\$35</u> visa fee in cash is required upon arrival In Jakarta.

**截止報名日期:**2025 年 6 月 1 日 Application Deadline: June 1<sup>st</sup>, 2025

填妥表格請電郵至

PLEASE SEND YOUR APPLICATION BY E-MAIL TO kpactcma@gmail.com



## 印尼訪宣報名表 Indonesia Short-term Mission Trip Application

September 8<sup>th</sup> to 22<sup>nd</sup>, 2025 K-PACT Canada Mission Association 主辦

FULL NAME (LAST)	(FIRST)
中文姓名	EMAIL ADDRESS 電郵地址
<b>GENDER 性別 (M</b> 男)(F女) _	<b>DATE OF BIRTH 出生日期</b> (DD/MM/YY 日/月/年)/
ADDRESS 住址	
CURRENT CHURCH 現屬教會	CITIZENSHIP 國籍
MINISTRY EXPERIENCE & SKILLS 事奉	經驗和技能:
1.HAVE YOU PARTICIPATED IN MISSIC	ON TRIP BEFORE? 你曾否參加過短宣?若有,請列出最近兩項.
Location & Date 地點&日期 _	
Location & Date 地點&日期 _	
2. HAVE YOU INVOLVED IN CHURCH MINISTRY BEFORE? 你曾否參與教會服事?若有, 請列出最近兩項.	
ROLE & DATE 職份&日期	
ROLE & DATE 職份&日期	
PERSONAL TESTIMONY 個人見證 (please write briefly on a separate page 請用另一頁簡略分享) Please share: WHY YOU BELIEVE GOD IS LEADING YOU TO JOIN THIS TRIP? 你為何認為神帶領你參加這次訪宣?	
EMERGENCY CONTACT 緊急聯絡人 Name & Phone # 姓名 & 電話	
EMERGENCY RELEASE FORM 承諾聲明 In case of accident, I agree to assume full financial responsibilities incurred by me, including travel, medical & all related expenses. 若行程中發生意外,我願意承擔自己在意外中一切的費用包括機票,醫藥,酒店等開支。	
Signature 簽名	Date 日期